



DUPLEE

Dashcam double lentille

DUAL LENS DASHCAM



FR

Caméra embarquée 3M pixel à double lentille. Gardez une preuve en cas d'accident ou d'accrochage ! La caméra embarquée s'installe sur le pare-brise, à l'intérieur de votre véhicule et vous permet de filmer la route et d'enregistrer les images en continu sur une carte micro SD (non inclus). La lentille avant droite peut s'orienter à l'intérieur de votre véhicule pour filmer le conducteur. Une caméra arrière supplémentaire vous permettra de filmer l'arrière de votre véhicule (à faire installer par un professionnel). La caméra intègre une batterie et se recharge via un chargeur allume cigare(inclus).

EN

3M pixel dual lens onboard camera. Keep proof in case of accident or collision! The on-board camera is installed on the windshield, inside your vehicle and allows you to film the road and record the images continuously on a micro SD card (not included). The right front lens can be positioned inside your vehicle to film the driver. An additional rear camera will allow you to film the rear of your vehicle (to be installed by a professional). The camera includes a battery and recharges via a car charger (included).

ES

Cámara integrada de doble lente de 3M píxeles

PT

Câmara integrada de lente dupla de 3M pixels

IT

Fotocamera integrata con doppio obiettivo da 3M pixel

NL

3M pixel ingebouwde camera met dubbele lens

DE

Integrierte 3M-Pixel-Doppelobjektivkamera

HU

3M pixeles dupla lencsés beépített kamera

TECHNICAL SPECIFICATIONS

Name	DUPLEE: FULL HD 1080P DOUBLE LENS DASHCAM WITH 4" LCD DISPLAY		
Connection	By SD cards		
Reference	DAS15UF		
EAN 13	3760170885926	UPC-A	888225024946
Color	Black	Packing/carton	10pc
Display	4 inches color LCD		
Résolution	1080P / 720P / 480P @30fps		
Battery	5.0V-1A with a capacity of 200mAh		
Memory	Up to 64Gb micro SD Card (Card not included)		
Lens resolution	3Mpx		
Viewing angle	Exterior: 140 degrees / Interior: 90 degrees / Rear: 90 degrees		
Cycle recording	Continue / Support		
Origin	China		
Warranty	3 Years		

© 2024 Urban Factory, All rights reserved. All trade names are registered trademarks of respective manufacturers

URBAN-FACTORY.COM